

Art Instructor

Salary: \$20 - \$30 per hour

Job Types:

- Part-time
- Long-term
- Work-Study/Internship

Number of Positions:

- Teaching Instructor: 2 (Part-time or Full-time)

Educational Requirements:

- Graduates with a degree in a related art field, including master's students.

Job Responsibilities:

- Guiding children in art activities and preparing teaching materials.
- Capturing images through photography and recording during classes.
- Preparing art class materials before and after classes, restoring artworks, and maintaining the studio environment.
- Collaborating with fellow instructors for mutual assistance.

Job Requirements:

- Bachelor's degree or higher in a related art field.
- Proficient in professional drawing abilities such as sketching, watercolor, acrylic or oil painting, and digital media (Procreate).
- Demonstrates patience and enthusiasm in working with children.
- Sense of responsibility and time management skills.
- Ability to find substitute teachers for leave whenever necessary.
- Flexibility to adjust schedules and work on weekends.
- Proficiency in using Google Drive, Google Docs, and Google Sheets.
- Provide an art portfolio or website with at least 20 pieces covering sketching, watercolor, oil painting, and digital drawing.
- Knowledge of video editing (Canva and InShot software is a plus).
- Highly cooperative with studio arrangements.

Identity Category:

- Must have legal work status; assistance available for OPT, CPT, or H1B applications.
- Independent teaching guidance is preferred.
- Art or related art discipline students or graduates are preferred; an internship is available for those with no experience.
- Enjoys interacting with students and is eager to learn art teaching professionalism, possessing a sense of responsibility, effective time management, and patience.

Application Details:

If interested, please email your portfolio, resume, and a clear frontal photo (including age, graduation school, etc.) to:

- Email: ccartsandcraftsstudio@gmail.com
- Tel: (415)-539-6396

美術教學老師

薪資: **Salary: \$20 - \$30 per hour**

職缺類型:

- 兼職
- 長期
- 工讀/實習

需求人數:

- 教學老師: 2位 (兼職 or 全職)

教育程度:

- 藝術相關大學畢業生, 碩士生

工作內容:

- 指導兒童進行美術活動, 並準備課前教材。
- 在課堂中拍攝照片和錄影等影像紀錄。

- 課前課後材料準備，作品修復與環境整理。
- 與其他導師合作相互協助。

工作要求：

- 藝術相關背景大學學歷以上。
- 必須具備專業素描、水彩、壓克力或油畫，以及數位媒材繪畫(Procreate)等專業繪圖能力。
- 具備足夠的耐心和熱忱與孩子相處。
- 需具備責任感。
- 需具備時間觀念。
- 請假時需盡可能找到代班老師。
- 可接受彈性時間調動和週六日上班。
- 必須知道如何使用Google Drive、Google Doc、Google Sheet。
- 提供作品簡歷或網站，包含至少20張作品，涵蓋素描、水彩、油畫和數位繪圖。
- 懂得影片編輯者為佳(使用Canva和Inshot等軟體)。
- 高度配合畫室安排者為佳。

身份類別：

- 必須具有合法工作身份，可協助處理OPT或CPT。
- 可以幫忙申請H1B
- 獨立教學指導經驗者為佳，必須為美術系或相關藝術科系在學學生或畢業生，無經驗者可實習。
- 熱愛與學生相處，樂於學習藝術教學專業能力，具責任感、時間觀念、耐心。

申請方式：

如有興趣，請透過電子郵件將您的作品集、履歷和一張清晰的正面照片(包括年齡、畢業學校等)發送至：

- 電子郵件: ccartsandcraftsstudio@gmail.com
- 電話: (415)-539-6396